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The West's centuries-old status as the center of global wealth and power is coming to
an end. As the new powers—China and India from Asia and others from Africa and
Latin America—rise to the top of the world's pecking order, how should the West react?
Kishore Mahbubani argues passionately and provocatively that the West can no longer
impose its power and ideals on the world at large, and—paradoxically—that only by
admitting its decline can the West set itself up for strategic success in the long term.
Mahbubani examines the myths and self-delusions of Western power with an
outsider's critical eye, and the shocking freshness of his geopolitical analysis will give
all Westerners and political thinkers pause for thought.
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Kishore Mahbubani is a Professor in the Practice of Public Policy at the National
University of Singapore. His articles have appeared in Financial Times, Time,
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评论

作者（Kishore Mahbubani ）是前任新加坡驻UN大使。
油管子上看了好几段采访，发现这个人很有趣。

-----------------------------
Pretty awesome, very clear

-----------------------------
读着高兴，有理有据地骂美国霸权谁看着不高兴呢？另外我觉得作者真的看的很清楚的
，好多事听他那么一说还真是那么回事儿。我下定决心了我要拒了lse去nus。

-----------------------------
Not yet

-----------------------------
欧洲最大的敌人是移民，美国最大的敌人是中国。

-----------------------------
Good idea! But the hawkish West surely won't accept.

-----------------------------
Short but informative.

-----------------------------
篇幅不长，一下午的时间快速的读完了，但是非常informative，马凯硕先生是前联合国
安理会会长，人生经历非常传奇，从新加坡一个非常普通的家庭一步步通过教育获得了
事业和学术方面的巨大成就，三年前在一次会议上听了他的分享，收获很多。他的这本
书也是非常具有前瞻性且公正。书中有很多观点和张维为教授的观点不谋而合，真的很
希望我可以早点看到这本书！
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